
 

 

 
Bijdrage C. Bouwens, 27 oktober 2016 
 
Vanaf september 2014 mag ik namens de raad zitting hebben in het bestuur van DOS. 
Ondanks ik geen woord Spaans spreek, word ik op een goede wijze meegenomen door de 
gepassioneerde (bestuurs)leden in het ontwikkelingswerk betreffende La Libertad. Het 
voelt goed en de bestuursleden zijn daadkrachtig in hun handelen. 
 
Een kleine greep uit de activiteiten: 

 Onze tolk Monic houdt de actualiteiten over zee in de gaten door de media te volgen. 
Mochten er veranderingen in het land plaatsvinden, welke van invloed kunnen zijn, 
dan worden deze vertaald en gedeeld met de groep. 

 Wij houden contact met andere steden in Nederland, hoe zij varen met hun 
stedenbanden. Zo proberen wij contact te houden, over zaken waar zij of wij 
tegenaan lopen en het delen van wederzijdse informatie. Allemaal trekken wij daar 
lering uit. 

 Jan en Anneke controleren afschriften en bonnetjes die tijdens de bouw van 5 huizen 
en een bejaardentehuis in La Libertad verzameld zijn. 

 In april van dit jaar heeft DOS via een fototentoonstelling een overzicht 
gepresenteerd van 25 jaar stedenband in de hal van het stadhuis. 

 
Zo zien jullie maar weer dat een stedenband echt niet alleen beleid uitzetten is. Ja, DOS 
helpt La Libertad heel erg graag en dat gaat met zeer veel uitvoering gepaard.  
 
Projecten die op dit moment lopen, naast de al genoemde bouw van 5 huizen via een 
huurkoopfonds, zijn werkzaamheden voor de bouw van een huis voor arme ouderen. 
Burgemeester Kaiser heeft daar destijds ook aan bijgedragen. De eerste fase is afgerond, 
voor de tweede fase heeft DOS nog een bedrag beschikbaar.  
Dit jaar ondersteunt DOS nog het programma gericht op verbetering van de kwaliteit van 
het basisonderwijs. Over de bijdrage voor praktijkmateriaal voor het beroepsonderwijs 
krijgen wij binnenkort het eindverslag. 
 
Natuurlijk gaat het ook over de bedragen die gekoppeld zijn aan de projecten. Maar het 
wederzijdse knowhow zorgt ervoor dat er in de afgelopen 25 jaar heel veel projecten zijn 
gerealiseerd. 
Deze langdurige stedenband vraagt om gepaste verlenging. DOS heeft een visiedocument 
opgesteld voor de raad met het oog op toekomstige besluitvorming.  
 
La Libertad blijft een gebied dat nog hulp kan gebruiken. En dan bedoel ik daarmee o.a. het 
toerisme. Voor backpackers is het een hele mooie avontuurlijke omgeving die verkend kan 
worden. De informatieverstrekking, de wegbewijzering en verblijfplaatsen hebben onze 
aandacht. Met een jaarlijks financieel steuntje in de rug kunnen kennis en overdracht 



 

 

blijven bestaan en het zorgt voor een beetje Doetinchemmen aan de overkant van de 
oceaan. 
Er is veel geïnvesteerd in La Libertad en het is goed om deze investeringen de komende 
jaren te blijven volgen.  
Om met een citaat van oud burgemeester Darwin Kauffman te eindigen:  
‘Over de grenzen van eigen gemeenschap en eigen land kijken, heeft een toegevoegde 
waarde voor het leven’. 
 
Ik sluit mij hierbij graag aan, want dat geldt voor Doetinchem én voor La Libertad. 


